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P R O T O K Ó Ł Nr XXVII/2012 

z obrad XXVII, Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 19 grudnia 2012 roku. 

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 19 
00

. 

Przewodniczył: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Sławomir Lisek 

Przed otwarciem sesji Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Sławomir Lisek 

odczytał upoważnienie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni Henryka Kani 

do prowadzenia sesji (upoważnienie w załączeniu do protokołu). 

 

W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni, 

Skarbnik Gminy, 

Radca Prawny, 

Dyrektor Biblioteki, 

Dyrektora MDK 

Kierownicy Referatów, 

Kierownik ZMK, 

Sołtysi, 

Mieszkańcy, 

Załączniki: 

1. Upoważnienie Przewodniczącego. 

2. Lista obecności radnych. 

3. Lista obecności osób zaproszonych. 

4. Lista obecności sołtysów. 

5. Interpelacja Radnej Wiesławy Gmyrek. 

6. Interpelacje Radnej Bożeny Forma. 

7. Interpelacja Radnej Edyty Mandryk. 

8. Interpelacje Radnego Krzysztofa Imiołka. 

9. Interpelacje Radnego Marka Kułakowskiego. 

10. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

11. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej. 

12. Opinie Komisji Rewizyjnej. 

13. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach. 

14. Stanowisko Klubu Radnych Razem dla Gminy Blachownia. 

15. Uchwała Nr156/XXVII/2012 w sprawie uchylenia uchwały nr 128/XXII/2012 Rady Miejskiej 

w Blachownia z dnia 22 czerwca 2012 roku dotyczącej podziału Gminy Blachownia 

na sektory. 

16. Uchwała Nr157/XXVII/2012 w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

17. Uchwała Nr 158/XXVII/2012 w sprawie uchwalenia „Regulaminu dofinansowania 

z budżetu Gminy Blachownia zadań polegających na usuwaniu wyrobów budowlanych 

zawierających azbest z indywidulanych budynków mieszkalnych i gospodarczych 

realizowanych przez osoby fizyczne”. 
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18. Uchwała Nr 159/XXVII/2012 w sprawie określenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych, świadczone przez przedsiębiorców posiadających 

zezwolenie na prowadzenie tej działalności. 

19. Uchwała Nr 160/XXVII/2012 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

20. Uchwała Nr 161/XXVII/2012 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składane przez właścicieli nieruchomości 

niezamieszkałych. 

21. Uchwała Nr 162/XXVII/2012 w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Blachownia. 

22. Uchwała Nr 163/XXVII/2012 w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2013. 

23. Uchwała Nr 164/XXVII/2012 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2012 oraz określenia terminu realizacji każdego wydatku 

ujętego w tym wykazie. 

24. Uchwała Nr 165/XXVII/2012 w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku 

rolnego, podatku leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów 

oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

25. Uchwała Nr 166/XXVII/2012 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2012. 

26. Uchwała Nr 167/XXVII/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 

2012. 

27. Uchwała Nr 168/XXVII/2012 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Blachownia na 2013. 

28. Uchwała Nr 169/XXVII/2012 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Blachownia na rok 2013. 

29. Pismo Rodzinnych Ogrodów Działkowych w Blachowni w sprawie poparcia obywatelskiego 

projektu ustawy o rodzinnych ogrodach działkowych. 

30. Stanowisko Nr 11/XXVII/2012 w sprawie poparcia obywatelskiego projektu ustawy 

o rodzinnych ogrodach działkowych. 

31. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 128/XXII/2012 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 22 czerwca 2012 roku dotyczącej podziału Gminy Blachownia 

na sektory. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dofinansowania z budżetu Gminy 

Blachownia zadań polegających na usuwaniu wyrobów budowlanych zawierających azbest 
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z indywidualnych budynków mieszkalnych i gospodarczych realizowanych przez osoby 

fizyczne”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych, świadczone przez przedsiębiorców posiadających zezwolenie 

na prowadzenie tej działalności. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składane przez właścicieli nieruchomości 

niezamieszkałych. 

13a. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

        Blachownia 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalności pożytku publicznego 

na rok 2013. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2012 oraz określenia terminu realizacji każdego wydatku 

ujętego w tym wykazie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, 

podatku leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2012. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012. 

19. Przedstawienie ostatecznej wersji budżetu wraz z autopoprawkami Burmistrza Blachowni. 

20. Odczytanie opinii w sprawie zmian w projekcie uchwały budżetowej Komisji Rady. 

21. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. 

22. Dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej. 

23. Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej (podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Blachownia na rok 2013). 

24. Przedstawienie Wieloletniej Prognozy Finansowej Burmistrza Blachowni. 

25. Odczytanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Blachownia na rok 2013 Komisji Rady. 

26. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na rok 2013. 

27. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na rok 2013 (podjęcie uchwały). 

28. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

29. Wolne wnioski. 

30. Zamknięcie obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Sławomir Lisek otwierając obrady Sesji przywitał 

Radnych, P. Burmistrz, Kierowników Referatów, Dyrektorów, Sołtysów i wszystkich przybyłych 

gości.  
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Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma wnioskowała o przyjęcie do porządku obrad podjęcia 

uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Blachownia. 

Ponadto prosiła o zmianę w punkcie osiemnastym w projekcie uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012 zmianę w treści uzasadnienia do projektu 

uchwały poprzez wyprowadzenie zadania pn „Montaż słupków ograniczających parkowanie 

na chodnikach (ul. Bema, ul. Miodowa, ul. Kubowicza), a wprowadzenie zadania 

pn „Wprowadzenie stałej organizacji ruchu w obrębie ulicy krzywej w miejscowości Wyrazów 

oraz ul. Piastów w miejscowości Łojki”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Sławomir Lisek zaproponował wprowadzenie 

do porządku obrad punktu: 

 

13a.   Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Blachownia. 

Punkt został przyjęty jednogłośnie 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Sławomir Lisek poddał pod głosowanie wprowadzenie 

w punkcie osiemnastym uzasadnienia do projektu uchwały przedstawionego przez Panią 

Burmistrz, a które Radni przed sesją otrzymali. 

Zmiana uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie 

finansowym na rok 2012 w budżecie została przyjęta większością głosów w stosunku 11 głosów 

„za”, 2 głosy „wstrzymuję się”  

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Porządek obrad po przyjętych zmianach został poddany pod głosowanie i został przyjęty 

jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na Komisji Oświaty Radnego Macieja Ryś w dniu 3.12.2012 r. z powodu pełnienia obowiązków 

służbowych. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Ryś prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

Jerzego Zdunka na Komisji w dniu 17.12.2012 r. i 19.12.2012 r. na sesji z powodu pobytu 

w szpitalu. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut prosił o usprawiedliwienie nieobecności na Komisji 

Jerzego Zdunka w dniu 12.12.2012 r. z powodu pobytu w szpitalu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Sławomir Lisek prosił o usprawiedliwienie 

na dzisiejszej sesji nieobecności Radnych Henryka Kani i Jerzego Zdunka z powodu pobytu 

w szpitalu oraz usprawiedliwienie nieobecności Radnego Sławomira Liska na sesji w dniu 

5.12.2012 r. z powodu pełnienia spraw służbowych.  

Usprawiedliwienia Radnych zostały przyjęte jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Radna Małgorzata Sukiennik poinformowała, że zapoznała się z protokołami z Sesji Rady 

Miejskiej w Blachowni: z sesji XXV z dnia 12 listopada 2012 r. i z sesji XXVI z dnia 5 grudnia 
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2012 roku i stwierdziła, że protokoły rzetelnie odzwierciedlają przebieg obrad prosiła o ich 

przyjęcie. 

Protokoły został przyjęte większością głosów w stosunku – 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymuję 

się”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

 Radny Maciej Ryś. 

 Radna Wiesława Gmyrek. 

 Radny Krzysztof Imiołek. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 6: 

Burmistrz Blachowni – Anetta Ujma poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

od 12 listopada 2012 roku do 19 grudnia 2012 roku wykonano następujące zadania: 

1. Sporządzono protokoły uzgodnień dotyczących wykupu mieszkań na rzecz głównych 

najemców. 

2. Przygotowano i przekazano notariuszowi dokumentację dotyczącą sprzedaży 5 mieszkań. 

Akty notarialne zawarte zostały w dniu 20 listopada br. 

3. Przygotowano dokumentację do przekazania kancelarii notarialnej w celu zawarcia 

kolejnych aktów notarialnych. 

4. Przygotowano, ogłoszono i przeprowadzono pisemny przetarg nieograniczony na najem 

lokalu użytkowego w Łojkach przy ul. Długiej 50. 

5. Przygotowano umowy najmu: 

- pomieszczenia w hali sportowej, 

- działki przy ul. Sienkiewicza, 

- pow. pod reklamę ul. Bankowa. 

6. Wydano decyzję o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności- 

Spółdzielnia „Samopomoc Chłopska”. 

7. Wydano 18 decyzji o przyznaniu dodatku mieszkaniowego dla najemców lokali 

komunalnych 

i właścicieli mieszkań komunalnych. 

8. Wydano 18 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. 

9. Opróżniono trzykrotnie pojemniki do selektywnej zbiórki odpadów.  

10. Przeprowadzono zbiórkę elektro śmieci. 

11. Wydano 4 decyzje na zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

12. Wydano 2 decyzje na zjazd z posesji na gminne drogi publiczne. 

13. Wydano 4 decyzje na umieszczenie urządzeń w pasie drogowym. 

14. Dokonano odbioru kanału sanitarnego w ul. Partyzantów, C. Skłodowskiej, Handlowej, 

Księżycowe 

15. W grudniu również dokonano odbioru zadania „ Remont ciągu pieszo – rowerowego 

III etap”. 

16. Ułożona została kostka brukowa na przystankach w ul. Piastów, ul. Grabowa, ·ul. 

Kościuszki k/cmentarza, ul. Klonowa. 

17. Wykonana została naprawa dróg gminnych polegająca na wyrównaniu i uzupełnieniu 

tłucznia. 

18. Uzupełnione zostały brakujące tabliczki z nazwami ulic na terenie Blachowni. 

19. Rozstrzygnięty został przetarg na usługi edukacyjne, tj. prowadzenie zajęć dodatkowych 
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w ramach realizacji projektu: "DOBRY START - LEPSZA PRZYSZŁOŚĆ". 

20. Dokonano 16 wymeldowań z pobytu stałego i 22 zameldowania na pobyt stały. 

 

Ad pkt. 7 

Radna Wiesława Gmyrek złożyła interpelację w sprawie oświetlenia odcina chodnika przy 

ul. Sienkiewicza (z dzielnicy Ostrowy do centrum Blachowni) - interpelacja w załączeniu 

do protokołu. 

Radna Bożena Forma złożyła interpelacje w sprawie: 

 Montażu oświetlenia na ulicy Złotej i Małej (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 Wykonania parkingu i chodnika na łączniku ul. Wspólnej 5 (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

 Wykorzystania zaoszczędzonych środków finansowych z promesy na usuwanie klęsk 

żywiołowych (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 Remontu ulic przechodniej i Kawowej (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 Wprowadzenia do wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia przedsięwzięcia 

„Odwodnienia Ostrów” (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Krzysztof Imiołek złożył interpelacje w sprawie: 

 Nasadzenia tui pomiędzy ogrodzeniem ogródków działkowych a droga dojazdową 

do nowego cmentarza parafialnego (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 Rozwiązania problemu czystości wód rzeki i akwenu wodnego na terenie Gminy 

(interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 Przedłużenia ulicy Spokojnej do ul. Miodowej (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

 

Radna Edyta Mandryk złożyła interpelacje w sprawie: 

 Wykonania nakładki asfaltowej na ulicy Partyzantów, Handlowej i Marii Curie 

 – Skłodowskiej. 

 Zakupu sztucznego lodowiska. 

 Inwestowania w nowe tereny budowlane. 

 Wystąpienia do Prezydenta Częstochowy o partycypację w kosztach remontu ulicy 

Wielkoborskiej. 

 Przetargu na wywóz odpadów. 

 Remontu ulicy Wiśniowej i Krętej. 

 Zakończenia prac na ulicy partyzantów, Księżycowej, Handlowej oraz Marii Curie 

– Skłodowskiej. 

Powyższe interpelacje w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

 Ogrodzenia Przedszkola przy ul. Żeromskiego (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 Zorganizowania lodowiska (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 Prowadzenia kontroli wewnętrznej referatów i jednostek podległych Urzędowi 

(interpelacja w załączeniu do protokołu). 
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Ad pkt 8. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

uchylenia uchwały nr 128/XXII/2012 Rady Miejskiej w Blachownia z dnia 22 czerwca 2012 roku 

dotyczącej podziału Gminy Blachownia na sektory (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

sprawie uchylenia uchwały nr 128/XXII/2012 Rady Miejskiej w Blachownia z dnia 22 czerwca 

2012 roku dotyczącej podziału Gminy Blachownia na sektory (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 156/XXVII/2012 w sprawie uchylenia uchwały nr 128/XXII/2012 Rady Miejskiej 

w Blachownia z dnia 22 czerwca 2012 roku dotyczącej podziału Gminy Blachownia na sektory  

została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 9. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, ·a powstają odpady komunalne (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 

nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Marek Kułakowski zapytał, kto będzie ponosił opłaty w przypadku, gdy posesja jest 

zaniedbana, opuszczona przez właścicieli? Czy Gmina ma obowiązek szukania właściciela? 

Radca Prawny Agnieszka Glińska odpowiedziała, że Gmina ma taki obowiązek. Podejmowana 

uchwała obejmuje nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy np. ogródki działkowe, 

domki letniskowe, czyli nieruchomości, które nie są stale zamieszkiwane. Chodzi o objęcie 

wszystkich nieruchomości, które są na terenie gminy Blachownia. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 157/XXVII/2012 w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne  

została podjęta większością głosów w stosunku – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 10. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

uchwalenia „Regulaminu dofinansowania z budżetu Gminy Blachownia zadań polegających 
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na usuwaniu wyrobów budowlanych zawierających azbest z indywidulanych budynków 

mieszkalnych i gospodarczych realizowanych przez osoby fizyczne (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie uchwalenia „Regulaminu dofinansowania z budżetu Gminy Blachownia zadań 

polegających na usuwaniu wyrobów budowlanych zawierających azbest z indywidulanych 

budynków mieszkalnych i gospodarczych realizowanych przez osoby fizyczne” (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Radna Edyta Mandryk zgłosiła wniosek o zmianę § 2 ust. 6 projektu uchwały 
Zmiana zapisu: Kwota dofinansowania wyliczona jest na podstawie przedstawionej przez 

inwestora faktury (rachunku) za wykonanie prac, o których mowa w ust. 4. Dofinansowanie 

wynosi do 50% kosztów usunięcia materiałów budowlanych zawierających azbest, jednak nie 

więcej niż 1 500,00 zł. 

Na zapis: Kwota dofinansowania wyliczona jest na podstawie przedstawionej przez Inwestora 

faktury (rachunku) za wykonanie prac, o których mowa w ust.4. Dofinansowanie wynosi do 50% 

kosztów usunięcia materiałów budowlanych zawierających azbest, jednak nie więcej niż 2 000,00 

zł”. 

W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty: „za” było 5 głosów, „przeciw” było 8 głosów.  

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Uchwala Nr 158/XXVII/2012 w sprawie uchwalenia „Regulaminu dofinansowania 

z budżetu Gminy Blachownia zadań polegających na usuwaniu wyrobów budowlanych 

zawierających azbest z indywidulanych budynków mieszkalnych i gospodarczych realizowanych 

przez osoby fizyczne” została podjęta większością głosów w stosunku – 10 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 3 głosy „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 11. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

określenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych, 

świadczone przez przedsiębiorców posiadających zezwolenie na prowadzenie tej działalności 

(opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie określenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych, świadczone przez przedsiębiorców posiadających zezwolenie na prowadzenie 

tej działalności (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 159/XXVII/2012 w sprawie określenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych, świadczone przez przedsiębiorców posiadających 

zezwolenie na prowadzenie tej działalności została podjęta większością głosów w stosunku 

– 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się”. (Na sali obecnych 13 radnych). 
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Ad pkt 12. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian 

za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

(opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 160/XXVII/2012 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, ·0 

głosów „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 13. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składane przez właścicieli nieruchomości niezamieszkałych (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składane przez właścicieli nieruchomości niezamieszkałych (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 161/XXVII/2012 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składane przez właścicieli nieruchomości 

niezamieszkałych została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 13a. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Blachownia (opinia 

w załączeniu do protokołu). 
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Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Blachownia 

(opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Ryś przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Blachownia 

(opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 162/XXVII/2012 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Blachownia niezamieszkałych została podjęta jednogłośnie 

– 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 14. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2013 Blachownia (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 163/XXVII/2012 w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2013. została podjęta większością głosów w stosunku – 11 głosów „za”, ·0 

głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

W dyskusji w sprawie uchwały udział wzięli: 

Radny Marek Kułakowski zapytał, dlaczego uchwała nie została podjęta w terminie 

przewidzianym w ustawie tj. do30 listopada? 

Radca Prawny Agnieszka Glińska wyjaśniła, że jest to termin instrukcyjny nie rodzi żadnych 

konsekwencji negatywnych, nie ma żadnych restrykcji przy przekroczeniu terminu dla Gminy.  

Program wymagał przeanalizowania wszystkich potrzeb od 2003 roku i stworzenia takiego 

programu, który będzie najbardziej dogodny dla organizacji pozarządowych działających na rzecz 

mieszkańców. 

Radny Krzysztof Imiołek zapytał czy z naszej strony nastąpiło niedopatrzenie, że termin 

nie został dotrzymany? 

Radca prawny Agnieszka Glińska odpowiedziała, że uchwała będzie obowiązywać 

od 1 stycznia i jest uchwalana przed pierwszym styczniem.  

 

 

Ad pkt 15. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2012 oraz 
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określenia terminu realizacji każdego wydatku ujętego w tym wykazie (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2012 

oraz określenia terminu realizacji każdego wydatku ujętego w tym wykazie (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Krzysztof Imiołek prosił o wyjaśnienie, dlaczego w tabeli nr 2 wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych kwota 365 tyś. zł wpisana jest w inwestycje a w uzasadnieni uchwały jest 

wpisana w remontach? 

Skarbnik Elżbieta Wolska wyjaśniła, że wydatki pozostają w inwestycjach.  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 164/XXVII/2012 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2012 oraz określenia terminu realizacji każdego wydatku ujętego w 

tym wykazie została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 16. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatków 

i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, podatku leśnego 

oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso 

(opinia w załączeniu do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radna Bożena Forma czy inkasent zbierający podatki w dzielnicy Ostrowy może być wyłoniony 

z Ostrów, jako przedstawiciel swojej dzielnicy?  

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że dała projekt uchwały pod obrady Rady 

i jest to jej propozycja.  

Radny Krzysztof Imiołek prosił o przedstawienie charakterystyki zaproponowanych osób 

w projekcie uchwały, ponieważ nie zna tych osób. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Lisek stwierdził, ze projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach i był wówczas czas na analizę. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

Uchwała Nr 165/XXVII/2012 w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku 

rolnego, podatku leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. została podjęta większością głosów w stosunku – 11 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się”. 



 

12  

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 17. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2012 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2012 (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwał Nr 166/XXVII/2012 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2012 została podjęta większością głosów w stosunku – 11 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 18. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie zmian 

w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012 (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Ryś przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 167/XXVII/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 

2012. została podjęta większością głosów w stosunku – 12 głosów „za”, głosów „przeciw”, 

1 głosy „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 19. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Sławomir Lisek przypomniał, że Radni mieli 

możliwość zapoznania się z ostateczną wersją budżetu wraz z autopoprawkami Burmistrza 

Blachowni zapytał czy są w tym punkcie pytania do przedstawionego materiału 

Wobec braku pytań przeszedł do następnego punktu. 

 

Ad pkt 20. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 



 

13  

uchwalenia budżetu Gminy Blachownia na 2013 wraz z autopoprawką (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywna opinię Komisji 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Blachownia na 2013 wraz z autopoprawką (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Ryś przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Blachownia na 2013 wraz z autopoprawką (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt 21. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez Burmistrza Blachowni o projekcie 

uchwały budżetowej na rok 2013.  

 

Ad pkt 22. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Sławomir Lisek otworzył dyskusję i głosowanie nad 

poprawkami do projektu uchwały budżetowej. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Razem Dla Gminy Blachownia” Edyta Mandryk 

przedstawiła Stanowisko Klubu w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2013 rok (stanowisko 

w załączeniu do protokołu). 

 

Radna Bożena Forma zapytała gdzie jest położona działka nr 1/19 wykazana w projekcie 

budżetu w dziale 700 z przeznaczeniem do sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego? 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że jest to działka położona w Blachowni 

przy ul. Sienkiewicza przed „BLAMEDEM”. 

Radna Bożena Forma poinformowała, że złożyła wnioski do budżetu na 2013 rok związane 

z infrastrukturą, bezpieczeństwem na drogach (chodnika na ul. Wspólnej, progów, lustra), które 

nie znalazły odzwierciedlenia w budżecie. Ma nadzieję, że w trakcie roku budżetowego znajdą się 

na ten cel środki.  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała autopoprawkę 

do projektu budżetu na rok 2013, która została przyjęta większością głosów w stosunku 12 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

 

Ad pkt 23. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Blachownia na 2013. 

 

Uchwała Nr 168/XXVII/2012 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Blachownia na 2013 została 

podjęta większością głosów w stosunku 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymuję się”, 0 głosów 

„przeciw”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 24. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Sławomir Lisek stwierdził, że Radni mieli możliwość 

zapoznania się z Wieloletnią Prognozą Finansową Burmistrza Blachowni zapytał czy są pytania 

w tym punkcie. 

Radna Bożena Forma prosiła o wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia przedsięwzięcia „Odwodnienia Ostrów” zgodnie ze złożoną interpelacją w tej 

sprawie (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt 25. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2013 (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2013 (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Ryś przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2013 (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt 26. 

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Lisek zapytał czy są w tym punkcie pytania 

do przedstawionego projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2013 

Wobec braku pytań przeszedł do następnego punktu. 

 

Ad pkt 27. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt uchwały.  

 

Uchwał Nr 169/XXVII/2012 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2013 została podjęta większością głosów w stosunku 12 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt 28. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma udzieliła odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje 

radnych: 

 

Radnej Wiesławie Gmyrek w sprawie oświetlenia odcina chodnika przy ul. Sienkiewicza 

odpowiedziała, że jeżeli w ciągu roku zostaną zaoszczędzone środki będzie można 

je spożytkować. Interpelacje przyjmuje, jako wniosek do budżetu. 

 

Radnej Bożenie Forma w sprawie: 

 Montażu oświetlenia na ulicy Złotej i Małej, Wykonania parkingu i chodnika na łączniku 

ul. Wspólnej 5 poinformowała, że interpelacje przyjmuje, jako wnioski do budżetu 

przyszłościowego. 
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 Wykorzystania zaoszczędzonych środków finansowych z promesy na usuwanie klęsk 

żywiołowych wyjaśniła, że jeżeli rok się kończy i zostają środki po przetargach, których 

nie zdążymy wykorzystać do końca roku musimy je zwrócić do budżetu państwa. 

Zwracamy się do Wojewody do Ministerstwa z prośbą o ich zagospodarowanie, ale nie 

jest to równoznaczne z tym, że te środki będziemy mogli wykorzystać.  

 Remontu ulic przechodniej i Kawowej odpowiedziała, że przyjmuje interpelację, jako 

wniosek do budżetu.  

 Wprowadzenia do wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia przedsięwzięcia 

„Odwodnienia Ostrów” wyjaśniła, że w tym temacie była już dyskusje przeprowadzona. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma prosiła radnych, aby nie zlecali dodatkowych prac 

wykonawcą robót, ponieważ zakres robót jest określony w przetargu. Notatkę w tej sprawie 

przekaże Przewodniczącemu Rady. 

Radnemu Krzysztofowi Imiołkowi w sprawie: 

 Nasadzenia tui pomiędzy ogrodzeniem ogródków działkowych a droga dojazdową 

do nowego cmentarza parafialnego odpowiedziała, że jest to sprawa przyszłościowa, jeżeli 

będą środki w budżecie będzie można się do wniosku przychylić. 

 Rozwiązania problemu czystości wód rzeki i akwenu wodnego na terenie Gminy 

odpowiedziała, że z ramienia Gminy robimy wszystko zarówno, jeżeli chodzi 

o oczyszczenie zbiornika jak i rzekę Stradomkę. W tej sprawie pisma z Urzędu były 

wystosowane. Czynione są starania prowadzenia monitoringu rzeki Stradomki. Został 

skierowany wniosek o oczyszczenie zbiornika do Starosty Powiatowego i umieszczenie 

go w budżecie. Z budżetu Gminy nie można wydawać środków na wszystkie zadania. 

Zbiornik nie jest własnością Gminy i nie można wydawać środków na ten cel, ponieważ 

Regionalna Izba Obrachunkowa taki wydatek mogłaby zakwestionować. Oczekuje 

na rozpatrzenie wniosku przez Starostę czy zadanie zostanie wprowadzone do Wieloletniej 

Prognozie Finansowej.   

 Przedłużenia ulicy Spokojnej do ul. Miodowej poinformowała, że część działek stanowi 

własność prywatnych właścicieli. Jest to bardzo duży koszt wykupu działek i ich 

wytyczenia oraz, utwardzenia drogi. Obecnie Gminy nie stać na tak kosztowną inwestycję. 

Radnej Edycie Mandryk w sprawie: 

 Wykonania nakładki asfaltowej na ulicy Partyzantów, Handlowej i Marii Curie – 

Skłodowskiej wyjaśniła, że w pierwszej kolejności należy dać możliwość przyłączenia 

się mieszkańcom do kanalizacji a następnie będzie można myśleć o nakładce asfaltowej. 

 Zakupu sztucznego lodowiska odpowiedziała, że w przyszłych latach będzie można 

rozważyć budowę lodowiska. Uważa, że powinno to być bezpieczne lodowisko. Samo 

rozłożenie foli, o czym mówił w interpelacji Radny Marek Kułakowski było 

już praktykowane i nie odniosło dobrego rezultatu. Nie spełniało warunków 

bezpieczeństwa.  

 Inwestowania w nowe tereny budowlane wyjaśniła, że tereny w Ostrowach stanowią 

własność prywatnych inwestorów lub Agencji Własności Rolnej. Nie było zainteresowania 

mieszkańców takim wykorzystaniem terenów. Jest to temat, któremu będzie w przyszłości 

można przyjrzeć się.  
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 Wystąpienia do Prezydenta Częstochowy o partycypację w kosztach remontu ulicy 

Wielkoborskiej odpowiedziała, że były prowadzone rozmowy w tej sprawie. Wartość 

inwestycji przy partycypacji w kosztach bardzo by wzrosła. Wydatki Częstochowy 

nie były by tak znaczne jak naszej gminy w momencie, kiedy zadanie robione by było 

wspólnie z Częstochową.  

Stan drogi jest fatalny otrzymaliśmy dofinansowanie od Wojewody i będzie realizowane 

w zakresie, na jaki stać jest naszą gminę.  

 Przetargu na wywóz odpadów poinformowała, ze gmina uczestniczy w rozmowach w tej 

sprawie z innymi gminami. Rozmowy są prowadzone po to, aby koszty dla gmin były jak 

najniższe. Jeżeli będzie to jednak niekorzystne dla naszej gminy możemy z tego 

porozumienia wystąpić. Mamy gwarancję naszych współpartnerów, że w przypadku, jeżeli 

będziemy różnic się jaklo gmina w specyfikacji warunków przetargu będziemy mogli 

występować o wspólną stawkę. 

 Remontu ulicy Wiśniowej i Krętej odpowiedziała, że pracy na ulicy Krętej zostały 

zakończone do piątku będą rozliczane inwestycje.  

 Zakończenia prac na ulicy partyzantów, Księżycowej, Handlowej oraz Marii Curie – 

Skłodowskiej wyjaśniła, że prace zostały zakończone będzie dowożony tłuczeń. Bendą 

trwały odbiory związane z wodociągami i przyłączami.  

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie: 

 Ogrodzenia Przedszkola przy ul. Żeromskiego poinformowała, że zwróci się w tej sprawie 

do Dyrektora Przedszkola. Trudno w tej chwili odpowiedzieć czy znajda się na ten cel 

środki w budżecie. 

 Prowadzenia kontroli wewnętrznej referatów i jednostek podległych Urzędowi 

odpowiedziała, że kontrola wewnętrzna jest prowadzona przez Referat Finansowy. 

Kontrole dla jednostek podległych wykonują na zlecenie firmy zajmujące się kontrolą 

i audytem. 

Radny Krzysztof Imiołek wyjaśnił, że w swojej interpelacji w sprawie nasadzenia tui pomiędzy 

ogrodzeniem ogródków działkowych a droga dojazdową do nowego cmentarza parafialnego 

nie proponował zmian w budżecie. Zaproponował wykonanie zadania w ramach wydatków 

bieżących – utrzymanie zieleni.  

Nawiązał również do interpelacji w sprawie czystości wód rzeki i akwenu wodnego  

na terenie Gminy i uważa, że Gmina za mało robi w tym temacie. Działanie powinno być bardziej 

aktywne ze strony Gminy. Wystosowanie pisma to jest w tym temacie za mało. Stwierdził,  

że powinniśmy przeznaczyć na ten cel środki w budżecie i partycypować w kosztach  

ze Starostwem. Przeznaczyć 40 tyś. zł na pomiar zanieczyszczeń. Proponował, aby podjąć 

działanie w tej sprawie.  

Ponadto dodał w sprawie oczyszczalni ścieków w Herbach, że najprawdopodobniej w roku 

1988 Naczelnik P. Huć łącznie z obecnym Przewodniczącym Rady P. Kanią i z Panem 

Wacławem Kowalikiem na spotkaniu  w „MIASTOPROJEKCIE” w sprawie budowy 

oczyszczalni w Herbach i nie pozwolili włączyć oczyszczalni w Herbach do rzeki Stardomki. 

Ostatecznie wyrazili zgodę ale na pewnych warunkach.  

Oczyszczalnia nie spełniała wymogów sanitarnych. Nie wie kto dopuścił do odbioru oczyszczalni. 

Uważa, że należy znaleźć w archiwum dokumenty, które zostały podpisane  

w „MIASTOPROJEKCIE” protokołem w którym zapisano warunki budowy oczyszczalni.  
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Proponuje w tym temacie podjąć działania ponieważ temat jest bardzo ważny, nie możemy sobie 

pozwolić, aby nasze środowisko zostało zatrute a w szczególności ujęcie wody w Cisiu. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że nie zgadza się z zarzutami Radnego. 

Poinformowała, że jeżeli w budżecie Starostwa czy w Wieloletniej Prognozie Finansowej znajdzie 

się zadanie oczyszczenie zbiornika wówczas będzie można w tej sprawie rozmawiać o podpisaniu 

porozumienia. Przede wszystkim musi być odpowiedz na nasze pismo w tej sprawie.  

Gmina będzie starać się o monitoring rzeki Stradomki. Wówczas może uda się wyjaśnić skąd się 

biorą zanieczyszczenia. Z materiałów Inspektoratu Ochrony Środowiska, które posiada Gmina 

wynika, że po przeprowadzeniu kontroli stwierdzono, że oczyszczalnia w Herbach działa dobrze.  

Gmina musi działać zgodnie z prawem robi w tym  kierunku wszystko, co jest możliwe w tej 

sprawie. 

 

Radna Bożena Forma stwierdziła, że odpowiedzi Pani Burmistrz na interpelacje nie są 

wyczerpujące, prosiła o odpowiedz na piśmie. Dodała, że w sprawie odwodnienia Ostrów nie było 

dyskusji. Nie było możliwości przeprowadzenia dyskusji na Komisji oraz dopytania na sesji. 

Wobec tego prosi o pełną odpowiedz w tej sprawie.  

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że korzysta z prawa udzielania odpowiedzi 

na interpelacje ustnie.  

Ad pkt 29. 

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Lisek poinformował, że do Rady wpłynęło pismo 

Działkowców Rodzinnych ogrodów Działkowych w Blachowni w sprawie poparcia dla 

obywatelskiego projektu ustawy o rodzinnych ogrodach działkowych. Zapoznał zebranych 

z treścią w/w pisma (pismo w załączeniu do protokołu).  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek odczytała projekt stanowiska 

Rady Miejskiej w Blachowni w/w sprawie. 

Stanowisko Rady Miejskiej w Blachowni Nr 11/XXVII/2012 w sprawie poparcia 

obywatelskiego projektu ustawy o rodzinnych ogrodach działkowych zostało podjęte jednogłośnie 

– 12 głosów „za”. 

Na sali obecnych 12 radnych.  

 

Radna Bożena Forma złożyła życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia w imieniu Klubu 

Radnych „Razem dla Gminy Blachownia”. 

 

Burmistrz Blachownia Anetta Ujma łożyła życzenia okazji Świąt Bożego Narodzenia. 

 

Z pośród mieszkańców głos zabrali: 

Pani Irena Zawada poinformowała, ze w szpitalu w Blachowni pacjenci nie otrzymują pełnego 

wyżywienia.  

Ponadto poinformowała, że przy chodnikach są niewłaściwie odprowadzane wody deszczowe, 

ponieważ stoją na nich kałuże.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Lisek złożył życzenia okazji Świąt Bożego Narodzenia. 

Ad pkt 30. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady zamknął XXVII sesję 

Rady Miejskiej. 

Protokołowała           

          Wiceprzewodniczący  

Iwona Gawlik             Rady Miejskiej  

 

               Sławomir Lisek 


